
Ja, som turistfører viser jeg stolt over vores København til mange turister. Og det særlige præg, vi har i 

København, med hovedsagelig bygninger i 5 etages højde, er en stor værdi og charme for byen. Hvorfor 

forlade den gode byudvikling nu? Så nej, nej og atter nej til store mastodont tårne i vores nu så smukke by. 

Jeg har igennem de senere år kun haft stor beundring for byudvikling i København, ikke mindst til 

Kulturhavn! Det vil dog være synd at skam at skyggelægge Islands Brygge, som jo netop er tænkt som en 

park for de mange! Og Islands Brygge bruges af mange på de gode dage. Rigtig mange! Hvorfor skal nogle 

tårne for de "få", ødelægge så meget for de mange? 

Som beboer på Islands Brygge har jeg gennem årene fulgt virkningerne af de høje bygninger, der opføres på 

"den anden side". Så med stor frygt følger jeg disse meget høje bygninger på Posthusgrunden. Det vil jo 

ødelægge hele herlighedsværdien på Islands Brygge! Et område, der ikke kun bruges af de lokale, men 

nærmest det halve Københavns borgere på de gode solskinsdage. Et område, der jo så smukt er tænkt ind i 

hele planen for Kulturhavnen. Hvorfor nu ødelægge dette? 


